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Aan Alle Politiek Partijen die thans in de Raad vertegenwoordigt zijn 
En alle deelnemende partijen, thans niet vertegenwoordigt in de Raad 
Van de Gemeente Haarlem 

Via het Griffie Bureau van de Gemeente Haarlem 

Haarlem, 15 december 2013 
Ref: Beyneshal vloer sportzaal 

Geachte dames en heren. 

Onderstaande brief hebben wij onlangs verzonden naar SRO, de organisatie die voor de Gemeente 
Haarlem is belast met de verhuur/exploitatie van de sport accommodaties. De inhoud ervan willen 
wij nadrukkelijk onder uw aandacht brengen omdat de aanwezige vloer in de sporthal geheel niet 
meer voldoet aan de normen die hiervoor thans vanwege Europese regelgeving gelden. Afgelopen 
week hebben wij de zaak ook besproken met wethouder Jack vd Hoek, die een werkbezoek aan onze 
vereniging bracht. Wij verzoeken u dringend deze zaak in uw plannen te verwerken. De inhoud van 
de brief volgt direct hieronder. 
Mochten er uwerzijds vragen over zijn dan ben ik namens het bestuur van Volleybalclub VC 
Spaarnestad graag bereid u van antwoorden te voorzien. Dan volgt nu de brief: 

Geachte dames en heren van SRO, de heer Malepaard, 

Zoals wij onlangs persoonlijk met u hebben besproken leg ik u inzake de Beyneshal namens de 
volleybalclub VC Spaarnestad het volgende voor: 

Het is u bekend dat onze volleybalclub een belangrijk huurder en gebruiker is van de Beyneshal. 
De club maakt vanwege de centrale ligging in de stad en bij het Openbaar Vervoer graag gebruik van 
deze sporthal. Al decennia lang wordt door onze Volleybal-bestuurders en Wethouders gesproken 
over vervanging van deze hal, maar het lijkt er de komende jaren nog zeker niet van te komen. 

Dat is dan ook de reden dat wij ons nu tot u wenden over de sport vloer van de hal. Deze voldoet 
niet aan de eisen die worden gesteld aan indoorvloeren voor de beoefening van zaalsport. Wij 
verwijzen gemakshalve naar de Europese Normen EN 14904, u zeker wel bekend. 

Als één van de grootste volleybalclubs van Nederland hebben wij breedtesport hoog in het vaandel 
staan. Wij investeren in goede trainers met klantenbinding als doel. Wij willen (jonge) talenten in de 
nabije omgeving Haarlem volop kansen geven vaker en langer te trainen. Een goede vloer is daarbij 
voorwaarde Nr. 1 vanwege de kwetsbaarheid van groeischijven in rug en knieën. Momenteel kunnen 
onze Nationaal spelende vaandelteams in l e en 2 e divisie niet meer dan 1 of 2x per week trainen 
vanwege de kans op langdurige (chronische) en daadwerkelijke blessures. Op deze manier kunnen 
wij een verdere ontwikkeling van individueel talent en de vereniging niet maken. 
Alhoewel wij de vloer toch moeten gebruiken neemt de kritiek van onze spelers, en spelers van de 
bezoekende verenigingen enorm toe. Het komt ons voor dat ook de sportleraren in het 
onderwijsveld problemen moeten hebben met deze haast "betonharde" vloer. 



Wij verzoeken u dan ook dringend een nieuwe vloer te bepleiten bij de verhuurder (ING Vastgoed) of 
de Gemeente Haarlem, die voldoet aan de Europese Normen. In bijgaande link treft u adequate info 
aan van de Taraflexvloeren, bijv. Taraflex Multi-use 6.2 . 

(www.gerflor.nl/data/classes/produit/produit 309 brochurelpavs7.pdf) 

Graag ontvangen wij een bevestiging van ontvangst van dit schrijven en de procedure van 
behandeling richting Verhuurder en Gemeente Haarlem. 
Uw bericht tegemoet ziende teken ik met vriendelijke groet en hoogachting 
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